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На основание чл.ЗЗ, т.4 от ЗМСМА (Закон за местното 
самоуправление и местната администрация)

ОТ: ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК

ОТНОСНО: ИЗГРАЖДАНЕ НА КЛЕТКА №2 НА РЕГИОНАЛНА СИСТЕМА 
ЗА УПРАВЛЕНИЕ НА ОТПАДЪЦИТЕ

Уважаеми г-н Кмет,

През месец януари 2023г. отправих към Вас поредно питане относно 
Регионалната система за управление на отпадъците, която обслужва общините 
В. Търново, Г. Оряховица, Лясковец, Елена, Стражица и Златарица. От Вашия 
отговор стават ясни няколко неща:

1. Към края на 2022г. клетка № 1 е със запълнен капацитет.
2. В началото на 2023г. тепърва е обявена обществена поръчка за избор на 

изпълнител за строителство на клетка №2.
3. Планирате през февруари 2023г. да бъде избрана фирма и в рамките на 7 

месеца да приключи изграждането на клетката.
4. До времето на пускане в експлоатация на клетка №2 отпадъците ще се 

депонират в клетка №1.
5. След като заработи новата клетка, отпадъците, които са свръх капацитета 

на първата клетка ще бъдат предепонирани в новоизградената.



6. Проследявайки хронологията на планираните дейности и предприетите 
действия през 2023г., клетка №2 би трябвало вече да работи.

От неформален разговор с представители на общинска администрация в 
края на мандат 2019 - 2023 разбрах, че клетка №2 все още не е изградена...

От изложено до тук и в контекста на предстоящото разглеждане на План 
-сметката за необходимите разходи на община Велико Търново съгл. чл.66, 
ал.1 от ЗМДТ за 2024г., моля да ми отговорите на следните въпроси:

1. Избран ли е изпълнител за строителство на клетка №2? По каква 
процедура? Коя е фирмата и какви са сроковете на договора?

2. На какъв етап е изграждането на клетка №2?
3. Ще бъдат ли предепонирани отпадъците от клетка №1, които са извън 

капацитета и от 1фая на 2022г. ?
4. Дейностите по предепониране ще ускорят ли сроковете за запълване на 

новата клетка?
5. Дейностите по предепониране ще оскъпят ли услугата по сметосъбиране 

и сметоизвозване?
6. Какви са количествата БО, които са депонирани свръх капацитета на 

клетка №1 ?
7. Какви са планираните количества БО, които ще бъдат депонирани 

допълнително до завършване на новата клетка?
8. Какви са последствията за околната среда и за състоянието (целостта) на 

клетка №1 следствие надхвърлянето на капацитета и?

Очаквам Вашият отговор, придружен с писмен вариант.

12.12.2023г. С Уважение:..

Валерия Дончева


